
100-240V
black/schwarz

100-240V (2)
blue / blau

yellow-green (earth shield)
gelb-grün (Schutzerde)

+12V
red/rot

GND
black/schwarz

-12V
blau/blue

A-100: Wiring of Mains Inlet, Power Supply A-100PSU3 and Bus Boards
Verdrahtung von Netzeingang, Netzteil A-100PSU3 und Busplatinen

am Seitenteil des Gehäuses
angeschraubte Lötöse

this eye has to be screwed somewhere
to the A-100 case (metallic connection)
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Busplatine 1 / bus board 1

Busplatine 2 / bus board 2

+5V
grey
(or other color)

(optionale) Busplatine 3 / (optional) bus board 3

ACHTUNG! Der Anschluss und Einbau von Teilen, die Netzspannung führen (Netzeingang, Netzteil, Verbindungskabel etc.), darf nur durch einen Fachmann vorgenommen werden, der mit den
geltenden Sicherheitsvorschriften vertraut ist ! Laien dürfen derartige Einbauten oder Verdrahtungen keinesfalls selbst durchführen!
Alle spannungsführenden Teile (Kabel, Leiterbahnen, Bauteile) müssen vor der Inbetriebnahme unbedingt berührungssicher isoliert werden, so dass eine versehentliche Berührung dieser Teile
ausgeschlossen ist ! Für das Netzteil und die Netzteilabdeckung bieten wir eine passende Abdeckhaube an.

ATTENTION! Assembly and connection of any part leading mains voltage (e.g. mains inlet, power supply board, cables) is allowed only by qualified personnel who is familiar with the safety rules !
For a layman it is strictly forbidden to carry out such assemblies or connections !
All parts that lead mains voltage (wires, pcb tracks, electronic parts) have to be fully isolated before the unit is powered. We offer a suitable cover for the mains inlet and the power supply which covers
both parts.

Andernfalls besteht LEBENSGEFAHR !

Otherwise there is DANGER TO LIFE !


